
Kontrola plnenia uznesení 

 

Zasadnutie OZ dňa 25.2.2022 

Uznesenie č. 09/2022 

OZ v Ochodnici ukladá zamestnancovi Obecného úradu v Ochodnici, ktorý je poverený 

správou daní, priebežne analyzovať príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu. O zisteniach 

spracovať správu, ktorú spoločne s návrhom na úpravu výšky miestnych poplatkov predloží 

OZ. 

 Termín : do 30.10.2022 a následne priebežne vždy k 30.10. príslušného roka. 

 

Zamestnanec správy dane za rok 2023 analyzoval príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu 

týkajúceho sa nakladania s odpadmi. Za rok 2023 sa predpokladá príjem na základe predpisu 

za komunálny odpad vo výške 47 348,45 eur, Výdavky k 1.9.2023 sú vo výške  41006,19 eur 

a ku koncu roka sa predpokladajú výdavky vo výške 61 509,28 eur. Z uvedeného vyplýva, že 

z rozpočtu obce sa dotuje vývoz a likvidácia komunálneho odpadu a bude potrebné upraviť 

výšku poplatku za komunálny odpad. Na zasadnutí OZ dňa 13.12.2023 sa obecné 

zastupiteľstvo uznieslo na schválení VZN č. Ktoré upravuje platbu za vývoz a likvidáciu 

odpadu.  

  

Úloha na ďalšie roky  zostáva v plnení. 

 

Zasadnutie OZ dňa 14.9.2022 

Uznesenie č. 58/2022  

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť č. 372/2022 a ostáva v riešení (Žiadosť o 

preverenie skutkového stavu prístupovej komunikácie okolo pozemku C-KN 1406/1.) 

 

Stavebná komisia sa problematikou žiadosti zaoberala na zasadaní 18.12. 2022 a vykonala 

miestne zisťovanie. 

Presný rozsah zúženia sa určí po geodetickom vytýčení hranice pozemkov.  

Pre vyhotovenie geometrického plánu parciel MK zaslal predseda stavebnej komisie Ing. 

Milan Mečár dopyt o cenovú ponuku geodetickej kancelárii Geoservis-Mihalda. 

S geodetickou kanceláriou sa nepodarilo skontaktovať a preto sa navrhlo na predchádzajúcom 

zasadnutí OZ osloviť iné geodetické kancelárie. O cenovú ponuku bola oslovená geodetická 

kancelária Geometra Žilina, spol. s r.o. A. Kmeťa č. 13, 010 01 Žilina. Cenová ponuka bola 

predložená komisií finančnej a správy majetku, ktorá upravila rozpočet v návrhu na zmenu 

rozpočtu rozpočtovým opatrení č. 4, ktorý je predložený na rokovanie OZ. Bola vyhotovená 

objednávka ale aj samostatné merania. Na miestnej komunikácii nám Geometra zamerala 

oplotenia po oboch stranách a porovnala s katastrálnymi hranicami.  

Oporný múrik s terasou RD, ktorý je podľa LV 652 vo vlastníctve  p. Halgašovej Ivety, rod. 

Mačkovej v ½ a p. Halgaša Milana v ½ opticky zasahuje do MK, ale podľa kat. hranice je na 

ich pozemku. Naopak oplotenie Michala Radolského do pozemku MK zasahuje od cca 20 do 

50 cm.  

Z hľadiska usporiadania vlastníckych vzťahov pod MK je to zložitejšie, intravilánová časť 

cesty sa nachádza na 4 parcelách, z ktorých je len 2.čsť v 1/1 vo vlastníctve obce. Na túto 

parcelu môžeme dať urobiť GP a prekvalifikovať EKN stav do CKN. V ďalších 3 parcelách 

má obec podiely a treba sa dohodnúť, ako to budeme riešiť všetky obdobné parcely pod MK. 



Na zasadnutí komisie finančnej  a správy majetku dňa 10.8.2023 sa dostavil Michal Radolský, 

s ktorým uvedená vec bola prerokovaná.  Odpoveď k danej žiadosti pripravuje poslanec Ing. 

Milan Mečár. Odpoveď v zmysle uznesenia nebola predložená. 

 

Úloha v plnení 

 

Zasadnutie OZ dňa 14.10.2022 

 

Pod uznesením č. 69/2022  Kontrolór obce apelujem na starostu obce aby dal písomne úlohy 

zamestnancom na odstránenie opravných položiek. 
 
Starosta obce do 22.12. 2022  uloží  písomne úlohy zamestnancom na odstránenie opravných 

položiek. Vzhľadom na to, že zamestnanci majú na začiatku roka mnoho povinností a termíny 

na uzávierky a štatistiky bol určený termín na splnenie úlohy do 31.3.2023. 

 

Pracovníčke správy dane P. Kolenovej bola uložená písomne úloha na odstránenie opravných 

položiek v spolupráci s pracovníkmi ekonomického úseku.  

Uznesením č.110/2023 OZ sa uznieslo o náhradnom termíne pre plnenie úlohy do 9.8. 2023. 

Úloha sa začala plniť, avšak boli skontrolované len roky 2013 – 2016 podľa podanej správy 

zodpovedného pracovníka. Komisia finančná a správy majetku na svojom zasadnutí dňa 

10.8.2023 sa uzniesla na definitívnom termíne ukončenia úlohy do 25.9.2023. (vyjadrenie 

pracovníka k nesplnenej úlohe v prílohe) 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo na svojom zasadnutí dňa 23.08.2023 uznesenie: 

 

Uznesenie č.158/2023 Obecné zastupiteľstvo Obce Ochodnica sa uznieslo o náhradnom 

termíne pre plnenie úlohy uznesenia č.69/2022, na usporiadanie účtovného rozdielu 

v ekonomickej agende do 25.9.2023. Ďalší náhradný termín nebude prijatý. 

 

Pracovníčka predložila správu o kontrole úhrad nedoplatkov. Kontrolou nedoplatky úhrad za 

pozemky, stavby a byty vznikli na uvedených položkách  nedoplatky k 31.12.2022: pozemky 

3196,24 eur, stavby 5494,34 eur, byt 34,94 eur  V záverečnom účte za rok 2022 boli 

evidované nedoplatky k 31.12.2022 pozemky stavby, byty (podľa pracovníčky daní) 5330,28 

eur, celkové nedoplatky podľa účtovníctva aj s opravnými položkami 7181,54 eur  a pri 

kontrole nedoplatkov (podľa vypracovanej správy) sú nedoplatky v sume 8 725,52 eur. 

Z uvedeného vyplýva, že nedostatky v nedoplatkoch vznikli na stane pracovníčky daní.  

 

Nedoplatok na stočnom k 31.12.2022 je 928,44 eur  

 

Nedoplatok za komunálny odpad (odstránenie opravnej položky)  nebol predložený.       

 

Úloha nesplnená 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zasadnutie OZ dňa 24.02.2023 

 

Uznesenie č. 33/2023 

OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce venovať maximálnu pozornosť vymáhaniu 

nedoplatkov ako aj informovať pravidelne na každom zasadnutí OZ a KFSM o aktuálnom 

stave ich vymáhania.   

 

Komisia finančná a správy majetku sa problematikou vymáhania zaoberá na každom svojom 

zasadnutí. Zároveň je na každé zasadnutie OZ uvedená úloha bodom programu rokovania. 

 

Úloha v plnení 

 

Zasadnutie OZ dňa 28.04.2023 

 

Uznesenie č. 63/2023 

OZ v Ochodnici schvaľuje zverejňovanie dlžníkov obce na web stránke obce a úradnej tabuli 

obce, ktorých dlžná suma voči obci presiahla 160 eur s termínom od 01.06.2023 

 

Na stránke obce sú zverejňovaný dlžníci, ktorých dlžná suma voči obci na miestnych daniach 

a poplatkov presiahla sumu 160 eur. Ku dňu aktualizácie 27.11.2023 nie je zverejnený žiadny 

dlžník. Túto úloha, vzhľadom na svoju povahu vymáhania nedoplatkov je stále v plnení. 

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č. 78/2023 

OZ v Ochodnici odstupuje riešenie oplotenia horného cintorína s cieľom zamedziť prístupu 

divej zvery na pozemok cintorína  do komisie životného prostredia a športu. 

 

Problematikou ochrany cintorína sa zaoberala komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja 

ako aj komisia životného prostredia a športu. Boli predložené návrhy na oplotenie cintorína. 

Komisia životného prostredia a športu  doporučuje  použiť preventívne opatrenie 

odpudzujúcich prípravkov proti diviakom na tento rok. 

 

Realizácia oplotenia cintorína bude vykonaná na základe prijatých cenových ponúk v roku 

2024.  

  

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č. 84/2023 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť Ministerstva vnútra Slovenskej republiky 

o doplnenie dopravného značenia a odstupuje na ďalšie riešenie komisií výstavby, dopravy 

a územného rozvoja. 

 

Komisia sa problematikou zaoberala  ale stanovisko k doplneniu dopravného značenia nebolo 

ku kontrole plnenia uznesení predložené. 

 

Úloha v plnení 

 

 

 



Uznesenie č. 94/2023 

OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce bezodkladne zabezpečiť splnenie úlohy určenej 

v uznesení č.69/2022. 

 

Úloha, ktorá bola daná pracovníčke správe daní a poplatkov p. Kolenovej na odstránenie 

opravných položiek nebola v danom termíne do 25.9.2023 splnená.  

Starosta obce nepristúpil k žiadnym opatreniam. K uvedenému uzneseniu nebolo starostom 

obce doručená správa o plnení úlohy aj napriek tomu, že  bolo uznesenia zaslané e-mailom 

starostovi. 

 

Úloha nesplnená 

 

 

Zasadnutie OZ dňa 23.06.2023 

 

Uznesenie č.132/2023  
OZ berie na vedomie žiadosť zaevidovanej na OÚ pod číslom 295/2023 týkajúcu sa odpredaja 

parcely CKN 1358/1 a žiadosť odstupuje na riešenie do Komisie finančnej a správy majetku. 

 

Na zasadnutie komisie finančnej a správy majetku dňa 10.8.2023 bol pozvaný pisateľ žiadosti 

z dôvodu riešenia možného odpredaja pozemku  CKN 1358/1 vo výmere 65 m
2
. Komisia sa 

so žiadateľom  dohodla na zámene pozemkov a odpredaji ostatnej časti.   Na zasadnutí OZ 

dňa 8.9.2023 bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov  uznesenie 202/2023  zámena 

časti pozemkov a dôvod hodného osobitného zreteľa  na predaj  zvyšnej časti pozemku.  

 

Úloha splnená  

 

Uznesenie č.133/2023  
OZ berie na vedomie žiadosť zaevidovanej na OÚ pod číslom 296/2023 týkajúcej sa 

doplnenia uznesenia OZ č.55/2021 k IBV u Tomáška. Žiadosť odstupuje na riešenie do 

Komisie stavebnej, dopravy a územného plánovania. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo na svojom zasadnutí dňa 23.08.2023 uznesenie: 

 

Uznesenie č.162/2023  
OZ odporúča starostovi obce, aby na žiadosť č. 296/2023 k IBV u 

Tomáška vybavil v súlade s uznesením OZ č.55/2021 

 

Toto uznesenie sa riešilo na stavebnej komisii, ktorá sa konala 19.10.2023. Prítomný aj pán 

Peter Sága. Stavebníci zatiaľ nedodržali uložené podmienky.  

 

K uvedenému uzneseniu nebolo starostom obce doručená správa o plnení úlohy aj napriek 

tomu, že  boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi . 

 

Úloha nesplnená 

 

Uznesenie č.134/2023  
OZ berie na vedomie návrh poslankyne p. Anny Ďuratnej k pravidlám 

zabezpečovania prevádzky v kultúrnom dome. Riešenie problematiky odstupuje do Komisie 

bytovej a kultúrnej. 



 

 

Uznesenie č.135/2023  
OZ berie na vedomie informáciu Ing. Stanislava Jančigu - kontrolóra obce o neprehľadnom 

finančnom krytí kultúrnych podujatí. Riešenie problematiky odstupuje do Komisie bytovej a 

kultúrnej a Komisie finančnej a správy majetku. 

 

Predsedníčka komisie bytovej a kultúrnej sa k daným uzneseniam nevyjadrila aj napriek 

tomu, že jej boli uznesenia zaslané e-mailom.  

 

Úlohy v plnení 

 

Uznesenie č.138/2023  
OZ berie na vedomie informáciu p. Lukáša Turčáka o vykonaní štátneho stavebného dohľadu 

na žiadosť SSD k využívaniu majetku SSD – stĺpov na iné účely. Riešenie problematiky 

odstupuje do Komisie stavebnej, dopravy a územného plánovania. 

V žiadosti SSD k využitiu majetku – stĺpov na iné účely sa uvádza, že SSD žiada stavebný 

úrad na prešetrenie a na vydanie rozhodnutia o demontáži vedenia z podporných bodov. 

Podľa komunikácie na sociálne sieti sa jedná zložitý proces a je potrebné zaujať vhodné 

stanovisko a komunikovať s SSD, nakoľko na podporných bodoch má obec umiestnený 

obecný rozhlas.  

Obecné zastupiteľstvo prijalo na svojom zasadnutí dňa 23.08.2023 uznesenie: 

 

Uznesenie č.163/2023  
OZ odporúča starostovi obce, aby stanovisko SSD prerokoval s pracovníčkou stavebného 

úradu a právnym zástupcom obce 

 

Pracovníčka stavebného úradu p. Straková prevzala spis z obce. Chce sa informovať ako 

postupovali okolité obce, ktoré boli taktiež vyzvané k stavebnému dohľadu.   

Ďalšie rokovanie s SSD k ich požiadavke k odstráneniu všetkých nelegálnych zariadení obce 

je naplánované na OU Ochodnica za účasti pani Strakovej na 26.10.2023 o 14.30hod. 

 

Právny zástupca bol oboznámený so žiadosťou SSD dňa 12.10.2023, stanovisko predbežne 

pripraví len p.Straková ako zástupca stavebného úradu, aby agenda mala jedného riešiteľa. 

V prípade nevyhnutnosti právny zástupca JUDr. Rybár prevezme agendu na ďalšie riešenie. 

 

Úloha v plnení        

 

 

Zasadnutie OZ dňa 23.08.2023 

 

Uznesenie č.146/2023  

OZ postupuje žiadosť v rámci výkonu obce aby zaslala list na ŽSR 

 

Železniciam Slovenskej republiky, oblastné riaditeľstvo Žilina bola dňa 4.10.2023  zaslaná 

žiadosť na kontrolu a prípadnú opravu železničných rámp na priecestí v obci Ochodnica. 

Žiadosť bola zdôvodnená opakujúcimi sa problémami s uzáverou železničného priecestia a 

prejazdom motorových vozidiel a záchranného systému. 

 



Dňa 15.11.2023 bola zaslaná odpoveď, v ktorej Železnice Slovenskej republiky uvádzajú, že 

na zariadeniach sa vykonáva pravidelná údržba podľa platných predpisov ŽSR. Pri 

mimoriadnej kontrole dňa 10.11.2023 na základe žiadosti Obce Ochodnica bolo zariadenie 

bez zistených nedostatkov a vykazovalo správnu činnosť.   

 

Úloha splnená 

 

Uznesenie č.147/2023  
OZ odporúča starostovi obce aby pri vybavovaní žiadosti pani Jany Šupíkovej postupoval 

podľa zákona č.135/1961 Zákon o pozemných komunikáciách. 

 

Starosta obce sa dohodol s poslancom Ing. Milanom Mečárom, že požiada o spoluprácu na 

riešenie sporu advokátsku kanceláriu JUDr. Peter Rybár.. Daná žiadosť sa postúpila na 

riešenie advokátskej kancelárií dňa 12.10.2023 na prípravu právnej analýzy riešenie sporu 

a žiadostí.  

 

K uvedenému uzneseniu nebolo starostom obce doručená správa o plnení úlohy aj napriek 

tomu, že  boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi aj poslancom OZ. 

   

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č.148/2023  
OZ schvaľuje prípravu zámeru na vysporiadanie pozemkov pod MK a prípravou poveruje 

Komisiu financií a správy majetku.  

 

Problematika vysporiadania pozemkov pod MK bola prerokovaná a postúpená JUDr. 

Rybárovi dňa 12.10.2023 na vypracovanie právnej analýzy postupu vysporiadania. 

 

Úloha v plnení  

 

Uznesenie č.149/2023  
OZ odporúča starostovi obce aby k vybavovaniu žiadosti č.304 p.Štefana Ságoša zabezpečil 

cenové ponuky na výmenu starého dreveného stĺpa a svietidla VO do najbližšieho zasadnutia 

Komisie finančnej a správy majetku. 

 

Do komisie finančnej a správy majetku nebola predložená cenová ponuka starostom obce 

a komisia sa týmto bodom nezaoberala.. Podľa vyjadrenia poslanca Turčáka sa svietidlo zo 

stĺpa demontovalo a namontovalo na vedľajší stĺp. Starý stĺp bude odstránený p. Sagošom 

a na jeho miesto sa potom namontuje nový.  

K uvedenému uzneseniu nebolo starostom obce doručená správa o plnení úlohy aj napriek 

tomu, že  boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi aj poslancom OZ. 

Realizácia osadenia nových stĺpov a svietidiel sa bude vzhľadom na zimné obdobie a finančné 

prostriedky realizovať v roku 2024   

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č.150/2023  
OZ odporúča starostovi obce, aby k vybavovaniu žiadosti č.319  6 rodín zabezpečil cenové 

ponuky na doplnenie LED svietidla VO do najbližšieho zasadnutia Komisie finančnej a 

správy majetku 



 

Do komisie finančnej a správy majetku nebola predložená cenová ponuka starostom obce 

a komisia sa týmto bodom nezaoberala.  Poslancom bola zaslaná ponuka zo spoločnosti TES 

avšak táto ponuka je z môjho hľadiska nejasná.  

Na  zabezpečenie cenovej ponuky na svietidlá sa podujal poslanec Turčák, ktorý poslancom 

a starostovi obce zaslal dňa  21.9.2023 e-mailom cenové ponuky  na LED osvetlenie od 

piatich firiem spolu s linkom na typ  a parametre svietidla. Z cenových ponúk bola vybraná 

spoločnosť Slov-Led Plus, s.r.o., Zvolen.   

Svietidla sú namontované a uvedené do prevádzky. 

  

Úloha splnená 

 

Uznesenie č.170/2023  
OZ berie na vedomie správu starostu o havarijnom stave elektromerovej skrine na 2.NP v 

pohostinstve a problematiku odstupuje do Komisie stavebnej, dopravy a územného 

plánovania na zabezpečenie cenových ponúk na PD do ďalšieho OZ. 

 

Zatiaľ nie sú vypracované cenové ponuky na projektovú dokumentáciu. Starosta obce 

uviedol, že pozná osobu , ktorú osloví s vypracovaním PD. 

 

Pán Peter Barutík zaslal cenovú ponuku na riešenie havarijného stavu elektoinštalácie KD 

spolu s vypracovaním projektovej dokumentácie. 

Na zasadnutí OZ dňa 16.11.2023 bolo prijaté uznesenie: č. 246/2023 OZ v Ochodnici 

prerokovalo cenovú ponuku od pána Petra Barutíka zo dňa 09.11.2023 na riešenie havarijného 

stavu elektroinštalácie KD v hodnote 4.380,- eur. 

Podľa vyjadrenia poslanca Lukáša Turčáka sa vykonávajú práce na prerábke havarijného 

stavu elektroinštalácie KD. Práce by mali byť ukončené do konca roka 2023. 

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č.172/2023  
OZ berie na vedomie návrh a aktivitu poslancov Ing. Milana Mizeru a p. Lukáša Turčáka na 

prestrešenie schodov na vstupe do kaplnky na dolnom cintoríne. 

Poslanci zabezpečia do ďalšieho OZ CP na realizáciu prestrešenia 

 

Poslanec Lukáš Turčák navrhol prekrytie schodiska hlinikovou konštrukciou s prekrytím 

lexanom. Stavebná komisia zmenila štruktúru prekrytia schodov, aby kopírovalo prekrytie 

strechu kaplnky. Preto je potrebný projekt (nákres) následne sa oslovia firmy na novú cenovú 

ponuku. 

 

Objekt kaplnky na dolnom cintoríne bol zameraný. Následne bude vypracovaná zjednodušená 

dokumentácia objektu a technické riešenie prestrešenia schodov. Technický.návrh  pripraví 

Ing. Mečár. Prestrešenie kaplnky z dôvodu vyťaženia poslancov je preložené na rok 2024. 

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č.176/2023  
OZ schvaľuje návrh Komisie finančnej a správy majetku na vypracovanie internej smernice k 

GDPR a odporúča starostovi zorganizovať stretnutie s pánom Mičicom, prípadne iným 

špecialistom na GDPR a vypracovať cenovú ponuku na uvedené služby do ďalšieho OZ. 



 

Dňa 1.9.2023 na finančnej komisií bol prítomný špecialista p. Bros na  GDPR. Táto 

problematika bola prejednaná na zasadnutí komisií. Starosta zaslal  návrh zmluvy o spolupráci 

pri spracovaní osobných údajov a zabezpečení výkonu funkcie zodpovednej osoby.  

Na komisií finančnej a správy majetku  konanej dňa 12.10.2023  bola problematika 

zabezpečenia GDPR prerokovaná. So spoločnosťou BROS Computing, s.r.o., Kolmá 169/10, 

Žilina 010 03  a starosta obce uzatvoril zmluvu o spolupráci pri spracovaní osobných údajov 

a zabezpečení výkonu funkcie zodpovednej osoby. Zmluva je účinná od 1.1.2024. Na základe 

tejto zmluvy môže byť spoločnosť oslovená, ak to bude potrebné, o vypracovanie internej 

smernice.  

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č.177/2023  
OZ berie na vedomie správu starostu obce o výsledku súdneho sporu obce Ochodnica s p. 

Júliusom Ságom a odporúča starostovi zabezpečiť cenovú ponuku na geometrický plán na 

predmetnú parcelu. 

 

Cenová ponuka je vypracovaná od Geometra Žilina, s.r.o., ktorá bola zaslaná poslancom 

mailom. Cenovou ponukou na vypracovanie geometrického zamerania a úkonmi na zápis do 

katastra sa budú poslanci zaoberať na zasadnutí OZ dňa 8.9.2023. Uznesením č. 200/2023 

bola schválená cenová ponuka spoločnosti Geometra Žilina, s.r.o. na vyhotovenie geodeticko 

kartografických prác pod miestnymi komunikáciami a priľahlými pozemkami v hodnote 

1222,00 eur. Pán Július Sága podal odvolanie proti rozsudku Okresného súdu v Žiline. 

 

K uvedenému uzneseniu nebolo starostom obce doručená správa o plnení úlohy aj napriek 

tomu, že  boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi aj poslancom OZ. 

 

Úloha v plnení 

 

 

Zasadnutie OZ dňa 08.09.2023 

 

Uznesenie č. 184/2023  
OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce zabezpečiť cenovú ponuku na lokálnu opravu 

miestnej komunikácie k p. Žabkovi na miestach s najväčšou povrchovou deformáciou do 

najbližšieho zasadnutia komisie finančnej a správy majetku a OZ.  

 

Pavol Šutý - Ekostav na podnet starostu zabezpečil návrh technického riešenia a cenové 

ponuky, varianty A, B, ktoré boli predložené do finančnej komisie konanej 12.10.2023.  

Následne dňa 15.10. 2023 dvaja členovia stavebnej komisie urobili s p. Pavlom Šutým 

miestne zisťovanie k navrhovaným variantným riešeniam A, B. 

V navrhovaných riešeniach nebolo uvažované s výmenou znehodnotených a zdeformovaných 

podkladných vrstiev, preto bolo vykonané nové zameranie najväčších porúch na vozovke 

a spracovaná situácia so zakresleným riešením, ako podklad pre aktualizáciu CP.  

Pavol Šutý - Ekostav vypracoval cenovú ponuku na  variantu C, ktorú má prehodnotiť 

komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja. Na zastupiteľstve dňa 26.10.2023 sa dohodlo 

na  variante úpravy miestnej komunikácie a aj na cenovej ponuke 6 500,- €. Realizácia úpravy 

miestnej komunikácie s poklopmi bola zrealizovaná.  

 



 Úloha splnená 

 

Uznesenie č. 186/2023  
OZ v Ochodnici odstupuje žiadosť  pána Miloša Gocoliaka doručenú OÚ v Ochodnici dňa 

28.8.2023 a zaevidovanú pod č.j. 426/2023 na prerokovanie komisie finančnej a správy 

majetku.  

 

Návrh splnomocnenia na prenájom pozemkov obce pre poľovné účely bol prerokovaný 

s právnym zástupcom JUDr. Rybárom 12.10.2023, ku ktorému pripraví alternatívny návrh 

nájomnej zmluvy. Čaká sa na vyjadrenie právneho zástupcu. 

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č. 187/2023  
OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce vybaviť žiadosť zaevidovanú pod  č.j. 240/2022 

pani Renáty Koptákovej, adresovanej Stavebnému úradu v Ochodnici písomným spôsobom.  

 

Uznesenie č. 188/2023  

OZ v Ochodnici poveruje starostu obce zabezpečením písomného vyjadrenia právneho 

zástupcu obce vo veci stanoviska pani Renáty Koptákovej zaevidovanej na OÚ pod č.j. 

424/2023 a žiadosti zaevidovanej pod č.j. 240/2022.  

 

Písomná  sťažnosť bola odovzdaná p.  Strakovej na stavebný úrad, ktorá chce to 

prekonzultovať s právnym oddelením v Čadci.  

 

K uvedenému uzneseniu nebolo starostom obce a ani pracovníkom stavebného úradu 

doručená správa o plnení úlohy aj napriek tomu, že  boli zamestnanec stavebného úradu bol 

na plnenie úlohy upozornení.  

 

Úlohy v plnení 

 

Uznesenie č. 189/2023  
OZ v Ochodnici odstupuje žiadosť pani Dany Romanovej doručenej OÚ v Ochodnici  a 

zaevidovane pod č.j. 423/2023 na prerokovanie do komisie finančnej a správy majetku.  

Uznesenie č. 190/2023 

 OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce zabezpečiť cenovú ponuku na zriadenie 

osvetľovacieho bodu v súlade so žiadosťou pani Dany Romanovej.. 

Na  zabezpečenie cenovej ponuky na zriadenie svetelného bodu sa podujal poslanec Turčák, 

ktorý poslancom a starostovi obce zaslal dňa  21.9.2023 e-mailom cenové ponuky  na LED 

osvetlenie od piatich firiem spolu s linkom na typ  a parametre svietidla. Z cenových ponúk 

bola vybraná spoločnosť Slov-Led Plus, s.r.o., Zvolen. Svietidlo je namontované, len ho treba 

pripojiť. Vzhľadom na doriešenie zapojenia aj iných svietidiel sú práce naplánované na január 

2024.  

 

Úloha v plnení 

  

 

 

 



Uznesenie č. 210/2023  

OZ v Ochodnici ukladá Komisii bytovej a kultúrnej vypracovať návrh prevádzkového 

poriadku Kultúrneho domu vrátane pravidiel prenájmu. 

Podľa vyjadrenia poslankyne Škorvánkovej sa na návrhu prevádzkového poriadku 

kultúrneho domu vrátane pravidiel prenájmu pracuje. Prevádzkový poriadok zatiaľ nebol 

predložený. 

Úloha v plnení 

 

Zasadnutie OZ dňa 26.10.2023 

 

Uznesenie č.214/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Ochodnica nevyhovuje žiadosti 434/2023 zaevidovanej na 

obecnom úrade dňa 5.9.2023 od Judo klub Kysučan Ochodnica a odporúča starostovi obce 

vybaviť odpoveď písomným spôsobom a možnosťou uplatnenia novej žiadosti o dotáciu pre 

rok 2024 

 

Organizácií Judo klub Kysučan Ochodnica bola zaslaná odpoveď v znení uznesenia prijatého 

OZ. Na zasadnutí OZ sa Judo Klubu schválila dotácia na činnosť klubu vo výške 400,00 eur. 

 

Úloha splnená 

 

Zasadnutie OZ dňa 16.11.2023 

 

Uznesenie č. 234/2023  
OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce vybaviť sťažnosť pána Ing. Petra Čečku 

zaevidovanú na OÚ v Ochodnici pod č. j. 522/2023 písomným spôsobom. 

 

Pisateľovi  „Peter Čečko“ bola dňa 23.11.2023 zaslaná odpoveď , že Obec Ochodnica 

neeviduje žiadnu sťažnosť o konflikte nájomníka uvedeného v sťažnosti  voči iným 

nájomníkom bytového domu. Nájomný vzťah môže zaniknúť len z dôvodov uvedených  

v nájomnej zmluve a preto na základe sťažnosti na suseda – nájomníka nemôže obec 

Ochodnica ukončiť nájomný vzťah k bytu. 

 

Úloha splnená   

 

Uznesenie č. 235/2023  
OZ v Ochodnici odstupuje žiadosť pána Jána Kubalu zaevidovanú na OÚ v Ochodnici pod 

č.j. 500/2023 na prerokovanie do komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja. 

 

K uvedenému uzneseniu nebolo komisiou  doručená správa o plnení úlohy aj napriek tomu, že  

boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi aj poslancom OZ. 

 

Úloha v plnení 



Uznesenie č. 236/2023  
OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce vybaviť sťažnosť pána Ing. Jaroslava Červeného a 

pána Ľubomíra Marčana zaevidovanú na OÚ v Ochodnici pod č. j. 503/2023 písomným 

spôsobom. 

 

Pisateľom Ľubomír Marčan a Jaroslav Červený bola zaslaná odpoveď  v ktorej Obec 

Ochodnica odporúča pisateľovi obrátiť sa so sťažnosťou na Regionálnu  veterinárnu 

a potravinovú správu Žilina, Obec Ochodnica nemá kompetencie na riešenie Vašej sťažnosti.  

 

Úloha splnená  

 

Uznesenie č. 237/2023 

 OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce vybaviť sťažnosť pani Margity Funtekovej 

zaevidovanú na OÚ v Ochodnici pod č. j. 509/2023 písomným spôsobom. 

 

Obec Ochodnica na základe podnetu pani Margity Funtekovej na Petra Franeka z dôvodu 

postaveného lešenia v priestore medzi dielňou a jej rodinným domom zvolala ústne 

pojednávanie spojené s miestnym zisťovaním, ktoré sa uskutočnilo dňa 14.12.2023 pri 

rodinnom dome č. 565 (Margity Funtekovej). Správa z ústneho pojednávania stavebným 

úradom nebola predložená.   

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č. 238/2023  
OZ v Ochodnici odstupuje žiadosť pani Márie Škorovej zaevidovanú na OÚ v Ochodnici pod 

č. j. 528/2023 zo dňa 10.11. 2023 na prerokovanie do komisie výstavby, dopravy a územného 

rozvoja. 

 

K uvedenému uzneseniu nebolo komisiou  doručená správa o plnení úlohy aj napriek tomu, že  

boli uznesenia zaslané e-mailom starostovi aj poslancom OZ 

 

Úloha v plnení 

 

Uznesenie č. 245/2023  

OZ v Ochodnici berie na vedomie prijatú cenovú ponuku k zabezpečeniu zimnej údržby 

miestnych komunikácií a ukladá správe obce zabezpečiť minimálne ďalšie 2 cenové ponuky 

pre zabezpečenie zimnej údržby a minimálne 3 cenové ponuky pre posypový materiál, s 

termínom do 7 pracovných dní s dôrazom na predpokladanú spotrebu. 

 

Obec Ochodnica dňa  9.11.2023 e-mailom zaslala žiadosť o poskytnutie cenovej ponuky na 

zabezpečenie zimnej údržby – odhŕňanie snehu a posyp miestnych komunikácií v obci 

Ochodnica subjektom: Martin Poliak – martinpoliak163@gmail.com 

                                     Rinipol, s.r.o – richard.ninik@gmail.com  

                                     WGP čistiace systémy – wgp.cistiacesystemy@gmail.com  

Na zaslanú žiadosť prišli odpovede: 

Rinipol, s.r.o. služby zimnej údržby, odhŕňanie snehu a posyp komunikácií neposkytujeme. 

WGP čistiace systémy- odhŕňanie a posyp     60,00 € 

Martin Poliak – odhŕňanie a posyp  67,00 €/hod 

 

mailto:martinpoliak163@gmail.com
mailto:wgp.cistiacesystemy@gmail.com


Následne boli 21.11.2023 -mailom zaslala žiadosť o poskytnutie cenovej ponuky na 

zabezpečenie zimnej údržby – odhŕňanie snehu a posyp miestnych komunikácií v obci 

Ochodnica subjektom: 

  Pavol Škuta – pavol.skuta@gmail.com 

  František Hunčík 

Na zaslanú žiadosť prišli odpovede: 

František Hunčík – cena za odhŕňanie snehu vrátane posypu 1 hod/75 € s DPH 

 

Obec Ochodnica dňa 21.11.2023 e-mailom zaslala žiadosť o poskytnutie cenovej ponuky na 

posypový materiál počas zimných mesiacoch subjektom:  

UNIPAL KNM, s.r.o. – unipal@unipal.sk 

Peter Ondreáš – Primastav – primastav@gmail.com 

Pavol Škuta – pavol.skuta@gmail.com   

 

Na zaslanú žiadosť prišli odpovede: 

Pavol Škuta – drť 4/8   26,10 €/t s DPH 

UNIPAL KNM, s.r.o. – drť 4/8  25,40 €/t vrátane dopravy 

 

Úloha splnená 

 

 

 

 

 

 

V Ochodnici, dňa 27.12.2023                              

 

                                                                               Ing. Stanislav Jančiga 

                                                                                    kontrolór obce 
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